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Rodrigo Taddei udzielił krótkiego wywiadu dla Sky Sport, w którym mówił

o zespole Giallorossich. 

 

Co powiedziałeś Sabatiniemu, gdy dał ci do zrozumienia, że nie zostajesz

w Romie?

- Że jest mi przykro, że nie odnowię kontraktu. Rozumiem, że jest to część sportu i

złożyłem gratulacje z powodu zespołu, jaki stworzył. Znalazł trenera idealnie

pasującego do charakterystyki Romy i sprowadził piłkarzy, którzy wprowadzili zespół

na wyższe piętra szybciej niż się spodziewano.

 

Znając Garcię, myślisz, że był wkurzony po porażce z Napoli?

- Garcia złości się nawet po porażkach na treningu. To jego cecha, jednak zdaje

sobie sprawę, że zmierzył się z Napoli, które celuje wysoko.

 

Utrzymujesz jakieś kontakty z twoimi byłymi kolegami z Romy?

- To nie jest już moja Roma. Rozmawiam z Castanem i od czasu do czasu

wymieniam wiadomości z De Rossim i Tottim.
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